
 

Vragen VVD 7 januari 2023 

Datum  07-01-2023 

Fractie VVD 

Onderwerp De Steendert 

 

Op 2 december jongstleden lazen we een artikel in het Kontakt over een bijeenkomst over De 

Steendert. We hebben enkele vragen over het onderwerp zoals dit in het artikel is beschreven, 

namelijk bomenplant in De Steendert. 

 

Vraag 1 

Is het juist dat het college vertegenwoordigd was bij de bijeenkomst waarover het Kontakt melding 

doet? 

 

Vraag 2 

Is het juist dat de vertegenwoordigend wethouder zich positief heeft uitgelaten over het plan om 

bomen te planten op De Steendert? 

 

Vraag 3 

Hoe verhoudt een dergelijk plan zich, volgens het college, voor het planten van bomen tot de eerdere 

uitgangspunten voor dit gebied, namelijk open landschap, rust- en fourageergebied voor vogels? 

 

Vraag 4 

Hoe verhoudt een dergelijk plan zich volgens het college tot het cultuurhistorisch landschap 

(waaronder de gebogen percelen) van voor de grote ruilverkaveling? 

 

Vraag 5 

Hoe verhoudt dit plan zich volgens het college tot de functie van de Poldermolen, die eerder voor 

grote kosten werd verplaatst naar De Steendert? 

 

Vraag 6 

Kan het college aangeven hoe een dergelijk plan past binnen het vastgestelde LOP? 

 

Graag zien wij spoedige beantwoording tegemoet, in ieder geval ruim voor de maart cyclus. 
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